朝陽科技大學 098學年度第2學期教學大綱 Applied English for Tourism 觀光英文與應用

當期課號	3579	Course Number	3579
授課教師	陳碩甫	Instructor	Chen,Shuo Fu
中文課名	觀光英文與應用	Course Name	Applied English for Tourism
開課單位	應用外語系(二進)三A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	2	Credits	2
課程目標	此課程期許在相互分享學習國外實際 生活與觀光出遊經驗的同時,亦能提 升學生英語聽(listening)與說 (speaking)的口語會話能力。	Objectives	This course is expecting the participants not only to experience the oversea travel situation, but also understand how to deal with the different foreign life. In the mean time, to enhance the oral conversation ability (speaking & listening) of the students in this class is highly expected.
教材	教材於第一堂課及每一堂課前一週提 供予學生。	Teaching Materials	handouts and materials to be distributed in the first class, and one week before each class. book recommendations may be made in the first class.
成績評量方式	-課堂討論、參與、及學習; -整體進步幅度; -作業與練習	Grading	-class participation; -overall progress over the entire semester; -assignments and drills
教師網頁	_		
教學內容	-協助學生熟悉出外旅遊求學工作時 所需要之 基礎英文; -另從文化角度協助學生熟悉及應用 西方社會 生活上所使用之英文。	Syllabus	This class will try to familiarize students with basic English that should be helpful when students go abroad, be it for sightseeing, business or other occassions. Activities to be administered include without limitation conversation practice, listening comprehension training, overseas experience sharing, introduction to cultures of the U.S., the U.K., Australia, and New Zealand, and other areas based on British/American culture. Films may be provided in class for learning purposes. A more detailed syllabus will be distributed in class.

尊重智慧財產權,請勿非法影印。